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Inleiding
Afgelopen twee jaar zijn er zonnepanelen geplaatst voor het gemeentehuis.
Daarover de volgende vragen.

1. Wat heeft dit totaal gekost?

antwoord De kosten bedroegen totaal € 483.000,-, inclusief de aansluiting op het 
elektriciteitsnetwerk. De raad stelde hiervoor middelen beschikbaar, waar we deze uit 
dekten.

2. Waar zijn deze panelen gefabriceerd?

Antwoord De meeste panelen die in Nederland worden geplaatst komen uit China. Dit geldt ook 
voor deze panelen. De leverancier hebben we overigens na het doorlopen van een 
aanbestedingsprocedure geselecteerd.

3. Hoeveel kW hebben ze tot nu opgebracht?

Antwoord Dat is 98,5 Mwh (98.500 kWh). 
Fase 1 (210 panelen) produceert sinds januari 2019 en fase 2 (1242 panelen) produceert 
beperkt sinds maart 2020. Als fase 2 volledig produceert kunnen we op jaarbasis 
378.000 kWh verwachten. Zie ook hierna bij antwoord 4.
  

4. Zijn alle panelen aangesloten op het elektriciteitsnet van Liander?

Antwoord Fase 1 wel, fase 2 produceert beperkt. Onze hoofdmeterkast vereiste aanpassing om 
alle panelen te kunnen aansluiten. Aanvankelijk zou dit aan het begin van het tweede 
kwartaal plaatsvinden. Helaas moesten we dit door de Corona-richtlijnen uitstellen. De 



verschillende werkzaamheden worden nu in fases uitgevoerd. In november is alles 
afgerond.  

5. Is het piekvermogen teruggebracht?

Antwoord Ja, tijdelijk. De hoofdmeterkast had onvoldoende capaciteit. Deze is nu uitgebreid. Zie 
verder antwoord 4.


